
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Αποκατάσταση δρομολογιακών γραμμών Κυθήρων και 

Αντικυθήρων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προ ημερών όπως έγινε γνωστό, η ακτοπλοϊκή γραμμή, που συνδέει τα Κύθηρα και τα 
Αντικύθηρα με τον υπόλοιπο κορμό της Ελλάδος, σταμάτησε να πραγματοποιεί τα 
δρομολόγια. Η πλοιοκτήτρια εταιρία ανακοίνωσε ότι στις 4 Ιανουαρίου 2025 σταματάει 
το δρομολόγιο για την ετήσια ακινησία, χωρίς να έχει υπάρξει κάποια προβλεπόμενη 
μέριμνα από την εταιρία ή την πολιτεία επ’ αυτού. 
Στις 12 Φεβρουαρίου 2025, υπήρξε κάλυψη έκτακτων συγκοινωνιακών αναγκών από το 
Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής πολιτικής με το Ε/Γ-Ο/Γ «ΚΕΦΑΛΛΟΝΙΑ» Ν.Π. 
10290, ώστε να καλύψει τις ανάγκες μετακίνησης έως τις 21 Φεβρουαρίου 2025 με το 
δρομολόγιο Νεάπολη - Κύθηρα - Αντικύθηρα. 
Ο Δήμος Κυθήρων και Αντικυθήρων ανήκει στη Περιφέρεια Αττικής από το 2010 που 
συστάθηκε με το πρόγραμμα «Καλλικράτης» στη Περιφερειακή ενότητα Νήσων και δεν 
υπάρχει άμεση σύνδεση με τη Περιφερειακή ενότητα που ανήκει, ακόμη και με την 
έκτακτη κάλυψη της έκτακτης συγκοινωνίας. 
Το θέμα συγκοινωνίας με τον συγκεκριμένο Δήμο είχε υπάρξει και το προηγούμενο έτος 
2024 κατά την ίδια χρονική περίοδο με το συμβάν “Aqua Jewel”. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Ποιες είναι οι άμεσες ενέργειές σας, ώστε να αποκατασταθεί η συγκοινωνία με 
ακτοπλοϊκές γραμμές στον Δήμο Κυθήρων - Αντικυθήρων με την περιφερειακή ενότητα 
που ανήκει ο Δήμος, αλλά και ποιες ενέργειες θα γίνουν σε επικείμενους διαγωνισμούς, 
ώστε να μην επαναληφθεί το συγκεκριμένο συγκοινωνιακό ζήτημα με τις ακτοπλοϊκές 
γραμμές στο μέλλον; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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